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3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 
 

Tomko: 

Nedokončený chodník, ktorý je prakticky bol rozbitý z dôvodu nového potrubia SPP. 

Dodávateľská firma, ktorá vykonávala tie vykopávky to nedokončila, nasypala tam štrk 

a nechala tam dosť vo veľkom počte stavebný odpad, to je presne chodník na Paričove, na 

Paričovskom moste, pri výjazde na Paričovský most z Paričova je tam veľká kopa stavebného 

odpadu, je to asi už tri mesiace tam, tá kopa odpadu.  
 

PhDr. Čižmár: 

Nedokončený chodník v blízkosti Paričovského mostu po oprave, všetky opravy a následné 

technické dorabky týchto výkopov a opravovaných miest sú riešené v koordinácii s oddelením 

výstavby, s pánom Ing. Michalkom. Tak boli riešené aj opravy v meste vodárenskej 

spoločnosti. Predpokladám, že aj teraz po zásype štrkom a po zastabilizovaní sa bude riešiť 

úprava betonážou a následným asfaltovaním. O časovom horizonte vás bude informovať pán 

Ing. Michalko.  
 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- oddelenie  výstavby a majetku 
 

 


